

# The Green Heart

## Oh Eos.



Watch, Oh Eos. - Asteroid



The Green Heart (EP) 21.02.2015

Oh Eos. Why do you  
only come in the  
morning hour? I need  
your shades of red, I  
bear neither the  
dark nor the sun.  
Today I sleep too  
long and now I'm all  
alone.

Oh Eos. Das ist der Name unter dem Johannes und Michele seit gut einem Jahr in ihrer Homebase Jena an eigenen Songs basteln. Johannes kommt ursprünglich aus dem Elektro Bereich, Michele wechselte nach Gusto zwischen Indie und RnB Sounds. Drei Welten, die unterschiedlicher nicht sein könnten. Warum also nicht mal verrückt sein und gucken was raus kommt, wenn diese beiden zusammen Musik machen. Die erste Single 'Asteroid' erschien im Herbst 2014. Die nun fertige EP liefert das Produkt der einjährigen Zusammenarbeit.

Oh Eos. is a music project that tries to push boundaries of genres. Johannes produces and Michele sings what sounds well in their ears in the hope that also other people out there share that taste of music. Their sounds range from electronical elements to soulful vocals. In between everything is allowed. The homebase of Oh Eos. is Jena, in the green heart of Germany, where all creativity has room to grow.